

醫療及其他需要 Medical and Other Needs

報讀學生可有任何敏感？(如對食物、飲料或其他媒介敏感)
Does the student have any allergies (E.g. food, drink, or any other allergies)?

報讀學生可有任何健康或身體狀況的問題？
Does the student have any health or physical concerns?

報讀學生可有任何特殊的學習的需要？
Does the student have any special educational needs (SEN)?

家長/監護人個人資料 Personal Information of Parents/Guardian

	父親資料 Father's Information	母親資料 Mother's Information
英文姓名 English Name		
中文姓名 Chinese Name		
職業 Occupation		
聯絡電話 Contact No.		
電郵 Email Address		
監護人 / 其他聯絡人姓名 Name of Guardian	與學生關係 Relationship	聯絡電話 Contact No.
如貴子女之兄弟 / 姊妹曾就讀本校，請填寫其姓名、班別及畢業年份 Name, class and graduation year of brother / sister who attends / attended Hong Kong Nobel Preschool		
姓名： Name	班別： Class	畢業年份： Year of Graduation

已遞交文件 Documents Received

<input type="checkbox"/>	報名費 HK\$40 Enrolment Fee Make the cheque payable to "Hong Kong Nobel Preschool"	<input type="checkbox"/>	出世紙副本 Copy of Passport / Birth Certificate
<input type="checkbox"/>	學生證件相片2張 2 Passport-sized Photos (Not included on this Form 不包括本表格上的相片)	<input type="checkbox"/>	疫苗注射卡副本 Copy of Immunisation Record
<input type="checkbox"/>	回郵信封5個連郵票 5 Self-Addressed Stamped Envelopes		

聲明及注意事項 Declaration

由2023-2024年學年起，每一位獲取錄的學生之家長均會被邀請參與學校發展金計劃，用作支持學校發展，學校發展金金額相等於一個月學費，學生在畢業或按手續以完整一曆月書面通知退學時，可用作抵扣學生在校之最後一個月學費。如學生不足一曆月退學，或學生退學時尚有欠費，學校發展金將用作抵扣欠費。

Starting from the 2023-2024 school year, parents of each admitted student will be invited to participate in the School Development Funding Scheme to support the school's development. The amount of the School Development Fund for each parent is equal to one month's tuition fee. When the student completes the school year or a calendar month's written notice of withdrawal is made, it can be used as a deduction for the student's last month's tuition fee. If the student withdraws from the school within one calendar month, or the student has outstanding fees when he/she withdraws from the school, the school development fund will be used to offset the outstanding fees.

本校學費按香港教育局批核，全年分十期繳交，並以自動轉賬方式收取學費。

The school's tuition fees are approved by the Hong Kong Education Bureau and are paid in ten instalments throughout the year. Tuition fees are collected by automatic debit.

本人呈報名申請時，已閱讀聲明及注意事項，並附上有關文件，明白如呈交資料不全，申請將不被受理。

I have read the terms and conditions during the application process, and attached the relevant documents. I understand that if the submitted information is incomplete, the application will not be accepted.

家長簽署
Parent's Signature

日期
Date